
Verslag  Ledenvergadering Natuurmonumenten Fryslân 
25 maart 2024 in theater de Bres, Schoolstraat 4, Leeuwarden 
 

1. Verslag van de ledenvergadering van 2023 
Dit is opgenomen in het verslag van de ledenbijeenkomst op 1 april 2023 in Leons. 

 Geen vragen of opmerkingen; dank aan Liesbeth Meijer. 
 

2. Jaarverslag 2023 en plannen 2024 
Covoorzitter Hubert Oversteegen licht de inhoud  toe. In 2023 lag de focus op waterkwaliteit 
d.m.v. een webinar en ledenexcursie. Bij de bijeenkomst “Kracht van het Noorden” hebben 
de drie noordelijke ledencommissies drie kruiwagens met ondertekende petities voor schoon 
water aan de noordelijke bestuurders van de provincies, waterschappen en 
waterleidingbedrijven aangeboden.  

 Twee bijeenkomsten van de Ledenraad vonden plaats. Ook in 2024 zal dat het geval zijn.  
  

Een vruchtbare samenwerking wordt onderhouden met coördinatoren en boswachters van 
de Beheereenheid. De ledencommissie werkt o.a. mee aan kwaliteitstoetsen en diverse 
activiteiten. Regelmatig wordt overlegd met ledencommissies van andere regio’s. 
Met Hogeschool Van Hall Larenstein wordt een leer- en afstudeermodule ontwikkeld over 
natuur en Natuurmonumenten die in september 2024 van start gaat. 
Het contact met de leden gaan we  naast Nieuwsflits en ledenbijeenkomst ook onderhouden 
door excursies bij te wonen. De Klankbordgroep wordt tot nu toe digitaal geraadpleegd.  

Opmerking van leden: af en toe fysiek bijeenkomen en een thema bespreken zou  
prettig zijn. Een bijeenkomst net voor de bijeenkomst Fries Programma Landelijk 
Gebied wordt als idee geopperd. 

Het jaarverslag 2023 wordt goedgekeurd met dank aan Liesbeth Meijer voor het opstellen 
van het jaarverslag. 

3. Als nieuwe ledenvertegenwoordigers in de Ledenraad worden Elske Schuurmans en Els Boon 
gekozen. Tegenkandidaten zijn niet voorgesteld.  
In verband met het naderend einde van de zittingstermijn zal Liesbeth Meijer op 1 juni 
aftreden als ledenvertegenwoordiger in de Ledenraad. Zij heeft zich 10 jaar lang vol overgave 
ingezet voor de ledencommissie en blijft nog tot het eind van dit jaar haar plaats in de 
Ledencommissie behouden. Zo kan zij haar vele werkzaamheden, kwaliteiten en contacten 
op een goede manier en in een werkbaar tempo overdragen.  
 

4. Vragen en opmerkingen 
Er heerst bij een deel van de leden twijfel over de aanpak van de wolf in de provincie. 
De problemen zijn duidelijk maar Natuurmonumenten is niet voor beheer van de 
wolf. In Europees verband is dit ook zo geregeld en van afschot zal voorlopig geen 
sprake zijn. Wellicht is de wolf een geschikt thema voor een volgende 
ledenbijeenkomst.  
Niet alle leden zijn tevreden over de mate van zichtbaarheid van Natuurmonumenten 

in de media. De aanwezige bestuurlijk ambassadeur voor de Noord-Nederland bij 

Natuurmonumenten Jorien Bakker relativeert deze kritiek door momenten te 

noemen waarop Natuurmonumenten volop aandacht kreeg in alle media. 

5. De covoorzitter bedankt de aanwezigen voor hun belangstelling en hun bijdragen en sluit de 

vergadering.  

 

https://res.cloudinary.com/natuurmonumenten/raw/upload/v1683018437/2023-05/geillustr%20defverslag%201-04-23.pdf
https://res.cloudinary.com/natuurmonumenten/raw/upload/v1708939538/2024-02/Jaarverslag%20definitief.pdf

